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U provedbi upitnika sudjelovalo je 24 ispitanika. 

 

1. Molimo Vas da ocijenite seminar ocjenom od 1 do 5, pri čemu je 1 najniža, a 5  najviša 

ocjena. 
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2. Smatrate li da ste pohađanjem seminara  prof. Marina olakšali spremanje ispita/kolokvija  

iz ovog  predmeta? 

DA (24) 

NE (0) 

 

Komentari: 

- Zanimljivo i interaktivno vođenje nastave koje doprinosi savladavanju gradiva  

- Smatram da sam pohađanjem ovog seminara olakšala spremanje ovog ispita i kolokvija 

:) 

- Pohađanje seminara će mi uvelike olakšati polaganje ispita jer je gradivo na seminaru 

bilo odlično ispredavano 

- Smatram da smo teme koje su bile odabrane za seminar obradili kvalitetno i detaljno 

pa sam iste lakše savladala pri učenju 

- Da, pohađanjem je olakšano spremanje ispita jer su prezentacije lijepo napravljene i 

stavljene smjernice na bitne dijelove gradiva 

- Da, smatram da su njegove prezentacije sažete i koncipirane tako da se može bez 

problema učiti i za ispit 

- Predavanja su bila jasna, sažeta, a s obzirom da se tražilo i naše sudjelovanje, 

razjašnjene su nam nejasnoće 

- Ugodna atmosfera, odlično koncipirana nastava na seminaru i dobro pojašnjene 

osnovne stvari uvelike pomažu pripremanje ispita! 

- Mislim da su mi predavanja prof. Marina olakšala shvaćanje gradiva  

- Na seminarima se detaljno obradila materija s plana rada 

- Smatram da će mi biti olakšano učenje onih dijelova gradiva obrađenih na seminaru 

- Smatram da profesor na zanimljiv način objašnjava gradivo te da smo na seminaru 

prošli i pojasnili neke lekcije koje su možda malo zahtjevnije 

DA (100%)



- Neke stvari su mi postale jasnije kad ih je profesor objasnio, osobito kad je govorio o 

stvarnim slučajevima 

- Gradivo se preklapalo i to je uveliko olakšalo spremanje ispita i učenje  

- Smatram da smo obradili najbitniji sadržaj gradiva na vrlo razumljiv način i bolje nego 

što bi to bilo da smo sami učili 

- Profesor odlično objašnjava gradivo, čini ga zanimljivim i objašnjava nam nejasnoće  

- Smatram da smo dobro obradili dijelove gradiva koji su u udžbeniku lošije i ne toliko 

podrobno obrađeni, stoga nam je to olakšalo razumijevanje i pomoglo pri spremanju 

seminarskog kolokvija, ali i ispita 

- Općenito nas seminari i vježbe kad su dobro izvedeni spreme za ispit bolje nego da 

nismo pohađali seminar 

- Smatram da su na seminaru obrađene neke od najvažnijih tema iz ispitnog gradiva te 

sam spremajući seminarski kolokvij usput naučila i taj dio gradiva, što je svakako 

olakšalo spremanje ispita 

- Seminar je izvrsna podloga za buđenje interesa za predmet, motivaciju za učenje, ali i 

stjecanje znanja koje će olakšati spremanje ispita  

- Da, iako još ne spremam ispit, smatram da sam dobio određeno okvirno znanje o 

pojedinim dijelovima gradiva 

- Lakše mi je razumjeti gradivo koje je prof. Marin objasnio na seminaru od ostatka 

gradiva jer je iznosio puno primjera iz stvarnog života  

 

3. Smatrate li da je pohađanje seminara prof. Marina doprinijelo povećanju Vašeg općeg 

pravnog znanja i razumijevanja prava? 

DA (24) 

NE (0) 

 

DA 
(100%)



Komentari: 

- Koncentrirano je na gradivo ispita i kolokvija, ali uz popratan zanimljivi seminar 

- Doprinijelo je znanju jer se istovremeno primjenjuje i znanje iz ostalih predmeta 

- Seminar je dao veliki doprinos mom razumijevanju prava, pogotovo jer je profesor na seminaru 

više puta objašnjavao kako stvari funkcioniraju u praksi  

- Da, jer smo obradili i neke teme iz prava osiguranja s kojima se nisam prije susrela pa su mi te 

informacije bile korisne 

- Da, zato jer profesor povezuje gradivo i s drugim predmetima, vrlo lijepo objašnjava gradivo, 

uključuje studente u rad i rasprave. Profesor je vrlo simpatičan, ugodan, susretljiv, šaljiv i 

pristojan prema studentima. 

- Definitivno jer se na svakom predavanju povlače paralele s ostalim granama prava  

- Uz razjašnjavanje pojmova prometnog prava, povezivali smo sve dosad naučeno s nižih godina 

- Prvi put sam se susrela s materijom osiguranja 

- Na razumljiv način obrađene su mnoge konvencije kao i instituti pomorskog prava 

- Da, zato jer osim što smo obrađivali lekcije iz pomorskog i općeprometnog prava, sve smo 

povezivali i s drugim granama prava 

- Da, jer smo prošli dosta primjera iz prakse u kojima smo mogli vidjeti kako sve naučeno izgleda 

u stvarnim slučajevima 

- Obrazloženje sklapanja ugovora pomaže uvelike pri razvijanju pravničkog načina razmišljanja  

- Pohađanje seminara mi je svakako doprinijelo povećanju općeg pravnog znanja budući da smo 

obrađivali institute pomorskog, ali i građanskog, međunarodnog privatnog te prava društava 

- Prof. Marin se trudio da razmišljamo „svojom glavom“, logički povezujemo gradivo iz više grana 

prava te na taj način naučimo razmišljati na pravnički način 

- Približio nam je određene dijelove gradiva slikovitim primjerima, a razumijevanje nam je 

obogatio ispitivajući nas zdravorazumski kako bismo mi postupili u pravnim situacijama i zašto 

- Smatram da jest, budući da je nastava bila interaktivno organizirana te je profesor inzistirao da 

iznosimo svoja mišljenja i poticao nas je na sudjelovanje 

- Da, jer je seminar bio zanimljiv, profesor odlično objašnjava gradivo, povezuje sa gradivom 

naučenim na drugim kolegijima, daje dosta primjera i objašnjava kako određeni pravni odnosi 

i instituti funkcioniraju u praksi 

- Na seminaru smo se često doticali gradiva iz građanskog, trgovačkog i međunarodnog prava  

- Profesor materiju pomorskog prava vješto povezuje s drugim granama prava. Seminar mi je 

stvorio podlogu za nepoložene predmete (npr. trgovačko) a i popunio „rupe“ iz po loženih 

predmeta 

- Da, budući da trenutno nije na zavidnoj razini jer nisam položio ni GP1. Ali sam neke stvari, npr. 

o osiguranju, dobro polovio 

- Da, jer nas je upoznao s do sada slabo poznatom granom prava 

 

 

4.  Što smatrate kvalitetnim elementima seminara prof. Marina? 

- Zanimljivost, prizemnost, izvrstan predavač s korektnom interakcijom sa studentima. Pomaže 

u svladavanju gradiva te motivira studente 



- Obrada praktičnih slučajeva i fokusiranje na bitne elemente 

- Kvalitetni elementi  seminara su bili pisanje eseja te predavanje o toj temi nakon. Nadalje prof. 

Marin  je kvalitetno predavao i prenosio znanje na studente 

- To što zahtijeva sudjelovanje studenata pri obrađivanju gradiva, postavlja pitanja i ne kritizira 

ako nešto i nije točno 

- Uključivanje studenata u raspravu, odlično napravljene prezentacije, objašnjavanje na 

primjerima 

- Elokventno, sadržajno i kvalitetno izlaže sav materijal i sviđa mi se njegov odnos sa studentima 

koji se zasniva na  dvosmjernoj komunikaciji i spajanju znanja sa svih pravnih područ ja 

- Jasno, jezgrovito izlaganje 

- pristupačnost, prijateljski stav i iskrena dobronamjernost a potom doista velik trud uložen u  

približavanju gradiva i koncepta pomorskog prava 

- prezentacije koje su sažete i razumljive  

- profesor je učinio atmosferu na seminaru vrlo poticajnom i motivirajućom i zainteresirao za 

učenjem predmeta 

- Prezentacije 

- Profesor Marin na zanimljiv način predaje gradivo, entuzijastičan je i voljan pomoći. Eseji 

doprinose zainteresiranosti studenata na seminarskim sastancima 

- Eseji koje smo pisali i koji mi u početku nisu izgledali privlačno su nam pomogli da se 

pripremimo za predavanje i da možemo pratiti nastavu 

- Kvalitetno objašnjeno gradivo, odličan pristup prema studentima, dobar način poticanja 

studenata s većim ocjenama da dobro napišemo esej 

- Raspravljanje, učenje kritičkom promišljanju o pravnim problemima, ugodna atmosfera  

- Smatram da je način vođenja seminara općenito kvalitetan, profesor se služi primjerima iz 

sudske prakse. Potrudi se objasniti ispitno gradivo. Eseji koje nam zadaje pomažu pri 

spremanju ispita. Profesor je pristupačan i korektan. 

- Kvalitetni elementi su nadasve zanimljiva predavanja putem prezentacija. Esejske zadaće nisu 

bile zahtjevne. Jedan od rijetkih profesora na ovom fakultetu koji uistinu zna predavati i zna 

kako gradivo učiniti pristupačnijim i lakše razumljivim studentima  

- Kvalitetnim smatram susretljiv, poučan, zanimljiv pristup i opuštenu atmosferu u kojoj je 

ugodno raditi i u kojoj nikoga nije strah biti aktivan u razmjeni mišljenja  

- Pisanje eseja koji su nas detaljnije uveli u određena, specifična područja pomorskog i 

općeprometnog prava te nas potaknuli da se i sami potrudimo proučiti literaturu te 

naposljetku to sve sažeti u samo dvije stranice teksta 

- Zanimljiv predavač, odlično objašnjava, zbilja lijepo govori i ugodno ga je slušati 

- Smatram da prof. Marin cijeni zalaganje i trud studenata te ga nagrađuje, na seminaru se trudi 

približiti gradivo te duhovitim opaskama čini rad zanimljivim 

- Traži se aktivnost seminarista, ali bez negativnog pritiska 

- Dobar odnos sa studentima, dobra izlaganja, opuštena atmosfera 

- Profesor nas je od prvog predavanja poticao na raspravu i sudjelovanje što smatram 

kvalitetnijim načinom održavanja seminara umjesto pukog prezentiranja teme od strane 

studenata 

 

5. Što smatrate nedostacima seminara prof. Marina? 



- Nisam primijetio nedostatke ni kod profesora ni seminara 

- Nema nedostataka 

- Ne smatram da u ovom seminaru ima nedostataka 

- Ništa 

- Nema nedostataka 

- Nema nedostataka 

- Smatram da seminar zahtjeva dosta vremena zbog eseja, kolokvija i seminarskog rada, s 

obzirom na činjenicu da velika većina nije položila pomorsko pravo niti ga tokom održavanja 

seminara polaže 

- Nema nedostataka 

- Pisanje eseja i seminarskog kolokvija 

- Jedini nedostatak seminara jest pisanje završnog seminarskog kolokvija jer pored 3 zadaće i 

seminarskog rada (tko je bio dužan napisati ga) nije potreban i taj kolokvij koji iako nije težak, 

ipak je trebalo izdvojiti vremena za učenje  

- Jedini minus su eseji kao zadaće jer većina seminarista ne može ni polagati ispit, a moraju trošiti 

vrijeme na esej 

- Smatram da je pisanje seminarskog kolokvija nepotrebno s obzirom da je naše znanje i 

sudjelovanje na nastavi bilo provjereno tijekom cijelog semestra 

- Kolokvij, jer je jako nezgodno krajem svibnja, kad se već spremaju ispiti, još i pritisak kolokvija 

– posebno ukoliko ne izlazimo pomorsko i općeprometno pravo na prvi rok u lipnju  

- Ne smatram da postoje neki veći nedostaci seminara. Ipak, možda bi bilo bolje da umjesto 

seminarskog kolokvija budu samo seminarski eseji ako je potrebno i više nego do sad. I jedno 

i drugo je malo previše, pogotovo za studente koji u datom trenutku ne spremaju ispit iz 

pomorskog prava. 

- nisam ih uočio 

- Smatram da seminar nameće puno obaveza što oduzima više vremena za učenje i spremanje 

ostalih predmeta naspram ranije položenih seminara 

 

 

 

 

 

 

 6. Biste li preporučili pohađanje seminara prof. Marina Vašoj kolegici/kolegi s niže godine?  

DA (24) 

NE (0) 



 

 

Komentari: 

- Svakako, ako upisuje pomorsko i općeprometno kao seminar 

- Praktično je ukoliko se sprema ispit iz pomorskog 

- Smatram da je seminar zanimljiv i „bezbolan“ za položiti  

- iako na ovom seminaru ( i vježbama) imamo puno zadaća, preporučila bih ovaj zanimljiv i 

koristan seminar svim kolegama 

- Glavni razlog je komunikacija te pisanje eseja koji utvrđuju znanje te je ovaj seminar dobar 

način  za rad na komunikacijskim vještina – što uvelike nedostaje na ovom fakultetu 

- Jasno je izloženo gradivo, a atmosfera na seminaru je bila dinamična zbog našeg sudjelovanja 

- Seminar je zanimljiv i nije ga teško položiti 

- Seminar je zanimljiv i nije prezahtjevan unatoč esejima, što se na kraju ispostavilo vrlo korisno 

- Preporučila bih ako kolege planiraju polagati ispit na ljetnim rokovima 

- Ako bude planirao/la polaganje pomorskog u tom semestru, da! 

- Da, zato jer smatram da je prof.Marin vrlo pristupačna osoba, također seminar nije pretežak  

- Zanimljivo iskustvo, korisno za ispit 

- Preporučila bih seminar kolegama koje zanima predmet 

- Tek se na seminaru se shvati koliko je ovaj predmet zanimljiv i da je nekako najkorisniji od 

drugih jer se ne radi samo teorija već i primjeri iz prakse 

- Najugodniji, najbolji seminar na faksu. Posljednji seminar na faksu i baš – šećer na kraju. 

- Preporučila bih pohađanje jer seminar nije pretjerano zahtjevan, a koristan je ako se paralelno 

sprema ispit iz kolegija 

- Općenito, pozitivno iskustvo sa seminara 

- Preporučila bi seminar kolegama koji ipak žele na seminaru nešto raditi, a ne samo sjediti i 

slušati jer je seminar dosta aktivan, ne prezahtjevan, ali je ipak potrebna određena doza 

zalaganja 

- S obzirom da mi je seminar bio koristan, bih 

- Bez stresa i pritiska, dobra atmosfera, nešto se i nauči  

- Da,  ukoliko uskoro planira polaganje ispita iz tog predmeta 

DA 
(100%)



 

 

7. Vaš dodatni komentar o seminaru prof. Marina? 

 

- Najbolji seminar do sada 

- Svaka čast na trudu, zalaganju i približavanju naizgled apstraktne materije. Ugodan, 

koncentriran i spreman pomoći  

- Sve pohvale 

- Samo tako nastavite! 

- Seminar je bio zanimljiv i koristan 

- Jedan od zanimljivijih seminara i profesora s kojima sam se susreo u 4 godine studiranja 

- Da ne zatvara prozore jer bude zagušljivo 

- Profesor Marin mi je ostavio dojam kao najpristupačniji i najprofesionalniji na cijeloj godini  

- Zahtjevan ali jedan od boljih profesora ne samo na ovoj katedri već na fakultetu općenito. 

Zanimljiva predavanja, izvrstan govornik, opuštena atmosfera, stručnjak u onome što radi. Ima 

super odnos prema studentima. Hvala Vam na tome! 

- Svaka Vam čast profesore. 

- Svakako bih preporučila pohađanje seminara prof. Marina budući da je profesor dobar 

predavač, razumljivo objašnjava gradivo i smatram da je dobar izbor za usmenog ispitivača jer 

cijeni razmišljanje i logičko zaključivanje studenata 

- Sve super :) 

- Profesoru sve pohvale na trudu i radu sa studentima. Vidi se da voli svoj posao. 

- Ugodno iskustvo.  Rekla bih najugodniji seminar do sada, a ipak među zahtjevnijima 

- Samo tako nastavite! 

- Hvala za kemijsku! 

 


